
Pandemie koronaviru ovlivni-
la život nás všech. A  ještě chvíli 
ovlivňovat bude. Všechna mé-
dia nepřetržitě informují a  jsou 
nabita podrobnými informacemi. 
Vláda, ministerstva, kraje a  další 
úřady neustále vydávají zákony, 
mimořádná opatření, rozhod-
nutí  apod. V  některých dnech je 
nestačím ani tisknout a  vyvěšovat. 
Nicméně všechny vydané do-
kumenty a  informace najdete 
na úřední desce na webových 
stránkách a ty, co se vejdou a týka-
jí se více veřejnosti, na nástěnce na 
obecním úřadě. Všechny vydané 
informace v papírové podobě jsou 
k nahlédnutí na obecním úřadě.

Po vyhlášení povinnosti chodit 
na veřejnosti se zakrytými ústy 
a  nosem nejlépe rouškou, nastal 
problém, protože roušky nebyly 
vůbec k mání. Požádala jsem o po-
moc profesionální švadlenu paní 
Mirku Jamalovou, která v  naší 
obci bydlí a ta během tří dnů ušila 
300 bavlněných roušek. S  pomocí 
Miluše Švarcové a  Soni Tomkové 
jsme je roznesly postupně do každé 
domácnosti. Na začátku dubna 
jsme obdrželi dar od „výzkumáku“ 
v  Dole v  podobě sto půllitrových 
lahví dezinfekce na ruce. K  to-

mu jsme přidali deset litrů de- 
zinfekce obdržené od Kraje 
a  mohli jsme s  místostarostou 
a děvčaty Šebkovými z Kralup ro-
zdat po jedné lahvi do téměř všech 
domácností. Kraj nám přiděloval 
vždy pět litrů na týden a bylo nut-
né si pro jeden kanystr dojet do 
Brandýsa. Naštěstí starosta Klecan 
pan Dvořák byl a  je stále ochotný 
pro ně zajíždět a  vzít kanystry 
i pro okolní malé obce.

V domácím prostředí stačí na de- 
zinfekci mytí rukou mýdlem. Doda-
nou dezinfekci si můžete přelít do 
malých lahviček a  používat všude 
tam, kde si nemůžete hned umýt 
ruce. Vyhlášení nouzového 
stavu se všemi jeho důsledky se 
samozřejmě dotklo i  života v  naší 
obci. Jako první byly zrušeny 
taneční, jak pro páry tak nedělní 

„latina“ pro ženy, cvičení s  Andre-
ou, lekce jógy. Museli jsme zrušit 
i  nedělní (15.  března) přednášku 
o paměti. V pondělí 16. března se 
zavřela i hospoda. Nemohl se konat 
Námořnickej bál ani Noc s Ander-
senem a  ani veřejná schůze zastu-
pitelstva plánovaná na 17.  března. 
V  březnu byla ještě malá naděje, 
že by se mohla uskutečnit Šlápota, 
ale prodloužením nouzového stavu 

tato naděje vzala za své. Poprvé po 
mnoha letech nebyl v  obci slyšet 
ani hlahol bujarých koledníků. Tak 
jsme alespoň společně s  Miluší 
Švarcovou a  Vlaďkou Chadimo-
vou velikonočně vyzdobily zas-
távku autobusu. Neuskuteční se 
ani diskotéka Malibu ani společné 
Čarodějnice či Májka.

Poděkování patří všem, kteří 
pomáhali a kteří stále nabízejí po-
moc. Proto se, prosím neostýchej- 
te, zejména ti dříve narození, 
a  využijte nabízené pomoci. Je 
možné zajistit donášku nákupu, 
léků, poštovní záležitosti, právní 
pomoc, dovoz jídel apod.

 V. Sýkorová

Na vědomost
se dává…
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Pro všechny občany obce Máslovice, kteří jsou přímo, či nepřímo postižení negativními dopady vyhlášeného nouzového stavu 
v důsledku šíření koronaviru nabízím právní konzultace v rámci pomoci v pracovních, rodinných, obchodních i občanských 
věcech. Za tímto účelem se na mě můžete obrátit prostřednictvím e-mailu: sona.cervinkova@judrcervinka.cz. Na tuto adresu 
můžete napsat svůj dotaz, popsat svůj problém. Nezapomeňte uvést na sebe kontakt. Pokusím se váš problém vyřešit, případně 
vás nasměruji na instituci, resp. úřad, kam máte podat žádost a který by se měl vaší záležitostí zabývat. V případě nutnosti 
nabízím možnost spojit se se mnou telefonicky na tel: 724945500.  Mgr. Soňa Červinková

Restaurace Stará Pošta ve Zdibech nabízí hotová i minutková jídla s rozvozem k zákazníkovi. Také nabízí osobní odběr jídel 
v okénku restaurace. Objednávat je možné denně mezi 9. – 20. hodinou buď telefonicky nebo na www.objednavkajidla.cz.

NÁVRH ROZPOČTU PRO ROK 2020

NABÍDKA PRÁVNÍ POMOCI

NABÍDKA DOVOZU JÍDEL AŽ DO DOMU

Veřejné zasedání obecního zastupitelstva konané 14. dubna se již mohlo uskutečnit, ale za určitých podmínek, tzn. v rouškách 
a zastupitelé i veřejnost byli v odstupech dvou metrů od sebe. Proto se zasedání konalo v sále Hospody, aby tyto podmínky 
mohly být dodrženy.

Kromě jiného bylo na programu odsouhlasení podání žádosti o dotaci na rekonstrukci č. p. 128 a jeho přeměnu na komunitní 
centrum. Očekává se, že do konce dubna MAS Nad Prahou vypíše výzvu k podávání žádostí o dotaci. Povinnou přílohou žádosti je 
zpracování studie proveditelnosti. Zastupitelstvo schválilo, aby studii i samotnou žádost vypracovala MAS Nad Prahou v celkové 
ceně sto tisíc korun. Další nabídky na zpracování se pohybovaly o téměř sto tisíc korun více. Dalším důležitým bodem, který se 
projednával, bylo vyhlášení výzvy k podání nabídek na zakázku „Projektové práce a inženýrská činnost – kanalizace pro veřejnou 
potřebu v obci Máslovice“. Po dohodě s obcí Vodochody o možnosti a podmínkách napojení naší obce na tamější kanalizaci 
a ČOV, se jedná o další krok k budoucí realizaci obecní kanalizace. Nabídky zájemců o výše uvedenou zakázku se přijímají do 
26. 5. 2020 na obecním úřadě. Vedle těchto hlavních bodů schválilo zastupitelstvo územní působnost MAS Nad Prahou pro období 
2021 – 2027, což umožní v budoucnu občanům, podnikatelům, neziskovým organizacím, spolkům, příspěvkovým organizacím 
i celé obci ucházet se o finanční prostředky, které MAS bude přerozdělovat v novém programovém období. V dalším jednání  
schválilo vyhlášku o nočním klidu pro rok 2020, vzalo na vědomí zprávu o provedené inventarizaci a rozpočtové opatření 
č. 1 a schválilo zřízení věcného břemene v par. č. 40/1 pro přípojku kNN vedoucí k parcele č. 39/17. Dále na základě žádosti 
ředitelky mateřské školy schválilo zvýšení platby za pobyt dítěte ve školce z  dosavadních 500 Kč na 700 Kč za měsíc 
počínaje zářím. V dalším projednávaném bodě zvolilo Mgr. Soňu Červinkovou předsedkyní přestupkové komise. Paní ma- 
gistra je advokátkou a vzhledem k tomu, že od loňského roku v Máslovicích bydlí, bude případné projednávání přestupků 
jednodušší a operativnější (dosavadní předseda měl advokátní kancelář v Říčanech).   Dle zápisu ze zasedání zpracoval -v-ch

byl naplánován na sobotu 28. března. Celostátně byla akce Ukliďme Česko naplánována na 4. dubna, ale z důvodu vyhlášení nou-
zového stavu zrušena. Musím přiznat, že mi bylo líto akci rušit, protože si myslím, že je prospěšná a dá se nejlépe realizovat v době, 
kdy není vyrostlá tráva. Proto jsem nechávala plakátek na nástěnce, ale nemohla jsem v rozhlase na tuto akci občany zvát. Nechala 
jsem tomu „volný průběh“ – buď někdo přijde, nebo ne. Sešly jsme se na návsi tři – Petra Horváthová, Soňa Tomková a já. S paní Tom-
kovou jsme si vzaly na starost obě strany podél silnice od obecního úřadu až ke křižovatce na Postřižín. Druhý den s úklidem konce 
této trasy pomáhal i malý skaut Vojta Paul. Petra si vzala na starost cestu do Dolánek, podél řeky a stezku od přívozu na náves. Druhou 
stranu od vesnice k odbočce Ke Křížku vyčistily v týdnu Jiřina Peňázová a Stáňa Buriánová, které se pravidelně starají o úklid návsi 
a jejího okolí. Potěšující na letošním úklidu bylo, že odpadků bylo méně než v minulých letech. I když stále se ve škarpách nacházejí 
kelímky od kafe, plechovky od limonád i piva, plastové lahve od vody. Doufejme, že i ty budou v budoucnu ubývat.  V. Sýkorová

O ČEM JEDNALO ZASTUPITELSTVO OBCE

ÚKLID NAŠÍ OBCE A JEJÍHO OKOLÍ

HOSPODA
bude mít prodej „přes okno“ v těchto časech: 
pondělí – pátek: 17 – 20 h, sobota, neděle: 15 – 20 h 

V každém případě je při čekání na pivo či jiný nápoj nutné 
dodržovat dvoumetrové odstupy a mít na obličeji roušku.
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V naší školce plánujeme vždy výchovně-vzdělávací činnosti 
několik týdnů dopředu. Při plánování se řídíme Školním 
vzdělávacím programem. Ten náš má téma „Dobrodružství 
skřítka Barvínka“. Oblíbená loutka provází děti všemi činnostmi 
během dne. Děti si mohou Barvínka půjčit na svůj rodinný výlet 
i na několik dní. Rodiče potom zapíšou zážitky dětí do „sdílené 
knihy“, připojí fotografie a máme krásná témata do ranního ko-
munitního kruhu.

Letošní rok jsme zahájili s  optimismem, děti přišly po 
Novém roce zdravé a odpočaté. Rozběhl se náš zavedený režim. 
Koncem ledna se nám osypal první chlapec neštovicemi a od té 
doby začal klesat počet dětí. Každé ráno jsme sledovali, kdo je 
omluven a kdo by mohl ještě přijít.

Na jednotřídní školce je nízký počet dětí problém, jde hlavně 
o financování nasmlouvaných akcí, projektů a výletů. Také je 
neefektivní provoz kuchyně.

Na přelomu února a března jsme se již sešli v takovém počtu, 
že jsme mohli uspořádat karneval a pozvat divadélko „Kůzle“ 
s  pohádkou. Naše předškolní děti stihly před zavřením škol 
návštěvu v 1. třídě ZŠ a všechny děti navštívily místní knihovnu 
v Máslovicích.

Bohužel, věci, které se nyní dějí, naši školku opět paralyzova-
ly. Po vyhlášení nouzového stavu vládou ČR, nám do školky 
přišly jen 3 děti a dne 18. března jsme školku po dohodě s paní 
starostkou uzavřeli. Všechny projekty, dílnička, kroužky, akce, 
divadélka a výlety jsou nyní zrušeny. Budova mateřské školy je 

bez dětí, ale zaměstnanci školy do práce chodí. Zařízení, hračky 
a prostory mateřské školy jsme dezinfikovali. Během pár dní 
přišel malíř, aby vymaloval, jak bylo dohodnuto, chodbu, šatnu 
pro zaměstnance a ředitelnu. Výmalbu objednala paní ředitelka 
již během ledna. Šatnu pro zaměstnance školky jsme zařídili 
novým nábytkem, vše bylo financováno z  rozpočtu mateřské 
školy.

Do prostor, které mají prioritu a kde se nejvíc pohybují děti 
a rodiče, jsme nechali vyměnit nová, úsporná, svítidla. Tuto in-
vestici zaplatila ze svého rozpočtu obec Máslovice. Školka se 
tak pomalu mění a modernizuje.

Všichni zaměstnanci školy se snaží zlepšit své pracovní 
prostředí a prostory mateřské školy. Vyklidili a vyčistili jsme 
další sklepní prostory, vyrobili nové dekorace a  pomůcky,  
uklidili zahradu.

Naše děti nám chybí, myslíme na ně. Na velikonoční svát-
ky jsme pro ně připravili velikonoční nadílku, kterou si děti 
postupně rozebraly ze zahradního domečku. Je to možnost, jak 
si udělat navzájem radost. Některé děti také namalovaly obrázky, 
s velikonoční tematikou, pro starší občany v Praze 7. Nyní reali-
zujeme další nápady, jak být s dětmi a jejich rodiči v kontaktu.

Těšíme se také na nové kamarády. Zápis k  předškolnímu 
vzdělávání se uskuteční letos v květnu, z důvodu mimořádných 
hygienických opatření bez dětí.

Přejeme všem, v této náročné době, hodně zdraví, klidu a po-
hody.  Kolektiv mateřské školy

JAK PLYNE ČAS V MATEŘSKÉ ŠKOLE

Na základě mimořádných opatření vlády k ochraně obyvatelstva v souvislosti s koronavirem a onemocněním COVID-19 vydalo 
ministerstvo školství pokyny k organizaci zápisů k předškolnímu vzdělávání pro školní rok 2020/2021, které se týkají i naší MŠ.

Zápis v Mateřské škole Máslovice bude probíhat od 2. 5. 2020 do 15. 5. 2020 a to bez přítomnosti dětí a zákonných zástupců.
Zákonný zástupce vyplní žádost o přijetí dítěte k předškolnímu vzdělávání, evidenční list a prohlášení o očkování dítěte (nemusí mít 

potvrzení od lékaře) – tyto tři formuláře jsou na webových stránkách naší obce (www.maslovice.cz/skoly) a přiloží kopii očkovacího 
průkazu a kopii rodného listu dítěte. To vše doručí do Mateřské školy Máslovice jedním z následujících způsobů nejpozději do 15. 5. :
1. Zašle poštou na adresu Mateřská škola Máslovice, U Vodojemu 103, 250 69 Máslovice.
2. Doručí do datové schránky MŠ Máslovice – ID nh8zth
3. Pošle e-mailem na adresu ms.maslovice@seznam.cz (tento způsob zaslání lze použít pouze v případě, že žadatel disponuje 
uznávaným elektronickým podpisem, NELZE poslat jen prostý e-mail s přílohou).
4. Osobně pouze ve výjimečných případech a po předchozí telefonické domluvě na tel. 739 566 985.

V případě, že dítě nebylo očkováno podle očkovacího kalendáře, musí zákonný zástupce kontaktovat na dálku praktického lékaře 
a vyžádat si od něj potvrzení, že je dítě proti nákaze imunní nebo se nemůže očkování podrobit pro trvalou kontraindikaci. Pokud bylo 
dítě se speciálními potřebami již vyšetřeno ve školském poradenském zařízení, zákonný zástupce dokládá kopii doporučení. Zákon-
nému zástupci, který se účastní zápisu k předškolnímu vzdělávání bude prostřednictvím SMS nebo e-mailu přiděleno registrační 
číslo.

Výsledky zápisu k předškolnímu vzdělávání budou zveřejněny do 30 dnů na webových stránkách školy (www.maslovice.cz) 
a na nástěnce u mateřské školy. Po zveřejnění výsledků zápisu se ředitelka školy formou SMS nebo e-mailu domluví s rodiči 
o předání rozhodnutí o přijetí nebo nepřijetí dítěte k předškolnímu vzdělávání. Další případné informace poskytne ředitelka 
mateřské školy. Marie Těthalová

ZÁPIS DO MATEŘSKÉ ŠKOLY LETOS JINAK
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u  Nebezpečný odpad se zatím nemohl 
uskutečnit a  o  dalším možném termínu budou občané in-
formováni včas prostřednictvím rozhlasu, nástěnek v obci 
či webových stránek.

u  Štěpkovač již byl teď na jaře několikrát v  pro-
vozu, za což jsme rádi, protože pálení větví není v žádném 
případě žádoucí. Prosíme však občany, aby štěpkovač ob-
jednávali s předstihem, protože je vždy nutné, aby při jeho 
provozu byl přítomen člověk znalý provozu, určený obec-
ním úřadem.

u  Kontejner na textil je již v  provozu, při 
prvním vývozu byl zcela zaplněn. Je však nutné dodržovat 
určitá pravidla. Všechny věci musí být zabalené do igeli-
tových pytlů! Neházejte dovnitř jednotlivé kusy oblečení. 
Do kontejneru můžete dávat následující věci: oblečení 
všeho druhu, deky, povlečení, ručníky, záclony, obuv 
nepoškozenou, drobné hračky. Vše musí být čisté, su-
ché, zabalené a funkční. Pokud je kontejner zaplněn, ne-
nechávejte věci venku, počkejte, až bude vyprázdněn.

u Černý kontejner na návsi je určen pouze pro 
odpad z obecních košů a veřejných prostor. Neslouží k to-
mu, aby byl přeplňován odpadem z domácností. Respektuj- 
te to, prosím.

u U přívozu nechal obecní úřad upravit prostor pod 
sezením pod stromem u pěkného bytelného stolu. Úpravy 
povrchu i svahu a osazení zatravňovacích dlaždic provedla 
firma Karel Kostka. Zároveň byl pan Kostka požádán, aby 
upravil a zavezl prostor kolem žumpy na zahradě obecního 
úřadu.

u Část cesty k Choči upravuje Dobrá farma.

u V dubnu bude provedena zálivka nově vysazených 
stromů a natření stromů proti úpalu.

u  Den svazku obcí Dolní Povltaví se 
v  letošním roce určitě v  původně zamýšleném termínu 
(23. 5.) neuskuteční. Zatím nevíme, jestli bude ustanoven 
náhradní termín.  V. Sýkorová

ZPRÁVY OBECNÍHO ÚŘADU

Nepořádek u kontejnerů tříděného odpadu je, bohužel, 
pořád „evergreenem“. Stále platí, že, ke kontejnerům 
tříděného odpadu nepatří žádný jiný odpad. Naposledy 
tam bylo nalezeno např.  rozbité křeslo, pelíšek pro psa, 
matrace. Nevím, jestli si ten, kdo je vyhazuje, uvědomuje, 
že tyto věci nejsou ani z plastu, ani ze skla, natož z papí-
ru! To je odpad, který patří do velkoobjemového odpadu. 
A těch kontejnerů bylo letos dost a na podzim opět budou 
k dispozici. Ve výjimečných případech, např. pokud má 
někdo opravdu problém, že nemůže z důvodu nedostatku 
prostoru nechat si věci na vyhození u  sebe v  domě či 
na pozemku, může se domluvit s obecním úřadem a na-
jdeme řešení.

Také bychom uvítali, kdyby občané předtím, než chtějí 
vyhodit i tříděný odpad, se šli přesvědčit, jestli je v kontej- 

nerech místo. Často se, bohužel, stává, že občan přinese 
odpad, např.  velké plastové květináče, který se tam již 
nevejde a nechá je tam ležet. Svozová firma nevyváží nic, 
co není v kontejneru. Takže tam odpad zůstane ležet a je 
opět na obecním úřadě, aby zařídil úklid, protože nech-
ceme mít prostory v obci zanesené odpadem. A přitom 
by stačilo jen to, aby si občané předem zjistili, že jejich 
odpad se do kontejnerů vejde a pokud ne, tak počkají, až 
budou vyvezeny.

Vím, že většina našich občanů se chová „vzorně“ 
a  výše popsané řádky se jich netýkají. Ale vzhledem, 
k  tomu, že se nepořádek objevuje, stále se najdou tací, 
kteří pravidla nerespektují. A nedá se vše svalovat na cizí 
kolemjedoucí, i když určitě se na tom částečně podílejí. 
 V. Sýkorová

ZASE TY ODPADY…

SVATOJÁNSKÁ NOC A ZÁVOD LODÍ BOHNICE – MÁSLOVICE
Pokud se dosud příznivý vývoj situace s šířením koronaviru nezmění, mohla by se Svatojánská noc i Závod lodí Bohnice – 
Máslovice letos konat. Přihlášky na obě akce najdete na webových stránkách nebo je na vyžádání mohu zaslat e-mailem. 
Je možné si je vyzvednout i na obecním úřadě. Budu ráda, když je vyplníte s předstihem (není nutné zatím nic platit),  
abychom předběžně věděli, jaký bude o tyto akce zájem.  V. Sýkorová
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V sobotu 7. března se sešlo v sále Hospody patnáct příznivců stolní hry pexeso. Vytvořili jsme tři skupiny podle věku 
a hrálo se systémem každý s každým v jednotlivých skupinách.

Za Máslovice přišlo bojovat šest dětí a dva dospělí: Marek Špaček, Ondra Zajíček, Nikolka Červová, Kája Illichma- 
nová, Kája Procházková, Vojtěch Paul, Aleš Illichman, Ondřej Procházka.

Z vítězství v nejmladší skupině se radovala Ema z Prahy, starší děti do třinácti let „převálcovala“ Veronika Šebková 
z Kralup nad Vltavou, druhý byl Marek Špaček, třetí Vojta Paul. Skupinu dospělých vyhrál svým dokonale soustředěným 
výkonem Ondřej Procházka z Dolu.

Všechny děti dostaly drobné sladkosti, vítězové a nejmladší účastníci nové pexeso, dospělí malou medovinu.
Atmosféra byla velmi příjemná a dopomohla k tomu především vybraná pexesa typu tramvaje a rozhledny, kde se nám 

hráčům chvílemi zdálo, že dohrát takovou výzvu je nereálné. Ovšem nakonec se to všem podařilo a my už nyní hledáme 
další „lahůdková“ pexesa na příští turnaj! Děkujeme všem za účast a těšíme se brzy na viděnou!

 Aleš Illichman, V. Sýkorová

Knihovnu jsme navzdory aktuální situaci nechali 
otevřenou čtenářům. Domníváme se, že v  době, kdy 
jsou lidé doma a knihu si v obchodě zakoupit nemohou 
(kromě e-shopů), může přijít vhod její zapůjčení. Navíc 
jsme schopni zajistit provoz knihovny tak, aby nikdo 
nebyl ohrožen. Do knihovny se samozřejmě vstupuje 
s  rouškou, návštěvník obdrží jednorázové rukavice, 
povrchy knih (všechny knihy jsou zabalené) jsou de- 
zinfikovány. Průběžně jsou doplňovány nové tituly.

Milovníky detektivek možná zaujme detektivka Dno 
vyschlé studny od Romana Cílka nebo Dáma v modrém 
od Nadi Horákové, což je detektivka plná různých 
zvratů, kdy obraz Dáma v  modrém putuje k  různým 

majitelům, ale nakonec vše skončí vraždou, kterou de-
tektiv vyřeší.

Yvona Březinová je autorkou, jejíž knihy již patří 
mezi povinnou četbu na základních školách. Titul 
Jmenuji se Martina řeší problém dívky s bulimií. Další 
knihou pro děti a mládež je Velikonoční záhada, kterou 
vyřeší detektiv Tim a spol.

Romance na tři doby od autorky Mileny Holcové, 
zaujme pravděpodobně nejvíce ženy. Další nová kniha 
s názvem Dívky, které slyšely plakat moře je strhující 
příběh o  lásce, zradě, naději a statečnosti inspirovaný 
skutečnými událostmi spojenými s potopením Titaniku.

 V. Sýkorová

Vernisáž se uskutečnila v  sobotu 7.  března v  15 ho-
din. O historii perníků promluvil velmi zajímavě historik 
Dr. Luštinec. Autorka PhDr. Dana Holmanová také promlu-
vila o svých zkušenostech a lásce k perníkům. Na vernisáži 
jsme mohli ochutnat srdíčka z perníku a kynuté rohlíčky 
s  perníkovou náplní, které nám autorka připravila. Byly 
vynikající! Návštěvníci zapíjeli tyto dobroty Dolskou me-
dovinou. Celkově byla na vernisáži velmi pěkná atmosféra. 
O to více mrzí, že tyto krásné výtvory jsou teď zavřené za 

zdmi muzea a nikdo je nemůže spatřit. Pokud vláda neroz- 
hodne jinak, muzea a  galerie budou moci otevřít po 25. 
květnu, v případě našeho muzea to bude sobota 30. května. 
Výstava perníčků měla končit v červnu, což by byla škoda. 
Autorka měla být také přítomna i  na Máslovické šlápotě 
a předvádět své umění před očima návštěvníků. Budu s paní 
Holmanovou jednat, aby její krásné výtvory mohly zůstat 
v muzeu déle. Máslovičtí občané mají vstup na výstavu vždy 
v neděli odpoledne (13 – 16 h) zdarma.  V. Sýkorová

VÝSTAVA ROK S PERNÍČKY

TURNAJ V PEXESU

ZPRÁVY Z KNIHOVNY

Malé máslovické muzeum másla v Máslovicích
srdečně zve na výstavu

ROK S PERNÍČKY
7. 3. – 28. 6. 2020 

Vernisáž  7. 3. v 15 hodin za účasti autorky perníků PhDr. Dany  
Holmanové a historika PaeDr. Jana Lustince ● Ochutnávka perníčků 

Muzeum je otevřeno každou sobotu a neděli  10 – 12 a 13 – 16 hodin. V jiné dny na objednávku. 
Informace na www.maslovice.cz 
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Pište do zpravodaje!
Pište o všem, co se v obci nebo jednotlivých organiza-

cích děje, co se vám líbí nebo nelíbí, co byste navrhovali 

nebo s čím nesouhlasíte a nebo napište, co byste chtěli 

vědět, o čem by se mělo také psát. Uzávěrka příštího 

čísla je 22. 6. Příspěvky můžete předávat do schránky 

obecního úřadu nebo p. Chalupnému či posílat mailem 

na adresu: ou@maslovice.cz.

DOPLŇOVAČKA

Tajenkou je jméno skřítka

  . . . . . . . maminka maminky

 . . . . .  místo, kde se učí

              . . . .  začátek dne

             . . . . . . . . jméno sousední obce

           . . . .  stromy u vodojemu

       . . . . . .  zimní svátky

           . . . . .  opak chladna

           . . . . . . . pouťová  atrakce

Doplňte samohlásky tak, aby vzniklo smysluplné slovo:
tsmnc  plkvnk  kprtn  tlfn 
plxskl  trnsstr  rvlvr  prfsrk 
mtrlg  splžčk  tnčnc  trsčnk
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Na prvním místě mezi jubilanty jmenujeme druhého nejstaršího muže naší obce

pana Miloslava Cinkla, našeho rodáka známého svou veřejnou činností, který se dožil 24. 3. devadesáti let. 

Za ním následuje o deset let mladší pan Vítězslav Machačka (26. 3.)

a trojici mužů uzavírá pan Pavel Maixner (3. 4.) se svými pětašedesátými narozeninami. 

S předstihem připomínáme jubileum paní Pavly Černé, která 7. 5. dovrší 70 let 

a do svazku – sátnic vítáme dvě nové padesátnice,

paní Evu Hořánkovou (17. 5) a Yvetu Špačkovou (24. 5.).

Všem uvedeným jubilantům posíláme tradičně srdečná a upřímná blahopřání zdraví a životní pohody.

Čáp měl u nás v posledních měsících napilno.

Nejdříve přinesl 20. února do rodiny Loužeckých z Dolánecké ulice syna Filipa
a 8. dubna do rodiny Lukáše Císaře druhého syna Tobiáše.

Rodičům blahopřejeme a novorozeným chlapcům přejeme dlouhý a šťastný život.



KOUTEK (NEJEN) PRO DĚTI

NABÍZÍM CCA 5 M3 ZEMINY ZE ZAHRADY 

TEL: 733178204

Řešení: tasemnice, plukovník, kopretina, telefon, plexisklo, transistor, 
revolver, profesorka, meteorolog, spolužačka, tanečnice, trosečník  


